

## Aalborg Klatreklub

Bestyrelsesmøde den 4. november 2024 kl. 18 - 21

Dagsorden:

1. Til og fra Projektudvalget
  - 1.1. Lokation nummer to
  - 1.2. Klatring i det aalborgensiske bybillede
  - 1.3. National arena
  - 1.4. Skabeloner og arbejdsgang for projektudvalget samt samarbejde med andre udvalg
  - 1.5. Samarbejde med Friluftslund
  - 1.6. Klubbens logo
2. Evaluering af Visionsaften
3. Til og fra Klubvæerten
4. Godkendelse af referat
5. Siden sidst fra ministre og deres udvalg
6. Evaluering af Frivilligedag den 20. oktober
7. Henvendelse fra Højskolen om betaling af rengøringsartikler
8. Opdatering omkring egen lift og beslutning om, hvad leje af skur og liften må koste
9. Migrering af email til Microsoft
10. Oprettelse af post til forplejning mm. til festudvalget i budget
11. Henvendelse fra Stefan om billeder og PR
12. Aalborg Open – orientering samt det sidste praktiske
13. Evt

## **1. Til og fra projektudvalget (30 min):**

Projektudvalget bestående af Malte, Troels og Nicolai præsenterer en kort gennemgang af aktiviteter i udvalget siden sidste bestyrelsesmøde.

Afholdt visionsaften samt bearbejdede feedback for denne.

Udvalget har haft diverse møder med blandet borgmester, Business Aalborg med flere.

### **1.1. Lokation nummer to**

Udvalget udforskes forskellige muligheder i byen

Functer 1200 kvm af i alt 2500 kvm, det halve er udlejet og mangler lejer til anden halvdel

Friis: 400 kvm, mangler pris, åbningstider kan være problem.

Udvalget hører ved byens ejendomsmæglere om der er flere muligheder, fx skuffesalg

Ny Kastetvej: det er ikke en mulighed at få en længere kontrakt, men et muligt salg er der. Bygningen på ny kastetvej er ikke optimal i størrelse.

### **1.2. Klatring i det aalborgensiske bybillede**

Udvalget har kommende møde med Sundhed og Kultur. Udvalget skal opsætte projektgruppe der kan arbejde mere specifik

Forslag: lokale firmaer kan designe og købe udendørs boulders og derefter give dem til klubben.

### **1.3. National Arena**

Udvalget har fremlagt klubbens vision om en national arena for borgmesteren

Skansevejen skole er en mulighed

Udvalget vil have en føler ude ved byens ejendomsmæglere så her også kunne være skuffesalg

### **1.4. Skabeloner og arbejds gange for projektudvalget samt samarbejde med andre udvalg**

Projektudvalget holder orden i fondsansøgninger så vi ikke får sendt ud til samme flere gange. Udvalget kommer også til at hjælpe med at få ansøgningerne målrettet. Udvalget vil ligeledes laver skabeloner til at hjælpe med at få lavet fondsansøgninger.

Har vi nogen medlemmer som kan hjælpe så med fonde? – måske udvide projektudvalget med en med speciale i fondansøgning. Projektudvalget laver et indslag til nyhedsbrevet.

Bestyrelse skal informeres når en fondsansøgning sendes afsted

Størrelse på ansøgning: Under 35.000 anset for en lille ansøgning, over 35000 er store ansøgninger og over 75.000 er meget store med som kræver mange detaljer

### **1.5. Samarbejde med Friluftland**

For webshop til klub t-shirt kunne Friluftland være en mulighed. Der er sat folk på sagen som undersøger muligheden.

Der kunne være et breder samarbejde med butikken med en konceptbutik i en ny nationalareana. Udvalget forhører sig også ved de andre butikker i byen som sælger klatreudstyr.

Videre samarbejder med andre interessenter kunne være i samarbejde med bibliotek om en udendørs Boulder i biblioteksparken. Der kunne også være et samarbejde med diverse ungdomsklubber i byen for at laver Boulders der.

### **1.6. Klubbens logo**

Medlemmerne skal være med til at vælge hvis der er skal en nyt logo

Mediegrafiker kan være med til at lave logo eller en af de andre uddannelser – Projektudvalget følger op om det kan lade sig gøre inden for en okay tidsramme (3-6månender)

Vi skal have besluttet om vi skal have et nyt logo før vi begynder at trykke klub tøj.

En mulighed kunne være at vente med at skifte logo til ny lokation.

De tre første punkter vil være projekter, hvor vi der skal kigge på eventuelle projektgrupper under vores udvalg.

### **2. Evaluering af Visionsaften (5 min.) Vibeke**

Være obs på om der kan være engelsktalende åbne møder

God modtagelse af visionsaften hos de fremmødte medlemmer

### **3. Til og fra klubværtten (30 min.)**

Klubvært arbejder på solsikkemedlemskab. Forældrene kunne godt tænke sig sikringskursus så de selv kan sikre deres børn. Kursuset skal være med kursusbevis.

Klatrmesse i tyskland vertical pro. Vi bør tænke inspirationsture ind i klubbens udvikling så man er med på hvad der rør sig på market.

Malte laver et udkast til budget for sådan en tur

### **4. Godkendelse af referat fra 7. oktober (5 min.)**

Husk at have overskrift og logo på referat.

Referat er godkendt

### **5. Siden sidst fra ministre og deres udvalg: (25 min.)**

#### **Samarbejdsminister (Rasmus O)**

Konkurrence simulering med junior holdet fra Århus +Aalborg er ved at blive planlagt

#### **Økonomiminister (Rasmus S)**

Budget bliver ikke opdateret som der blev diskuteret sidst. Der laves en forecast for året

#### **Socialminister (Lasse og Thomas)**

Har svært ved at få de frivillige til at lave sociale arrangementer. Der er virkelig stor mangle på folk i udvalget som kan hjælpe med at sociale arrangementer. Spørg rundt om der er nogen frivillige i klubben

#### **Forperson (Vibeke)**

Møde med borgerbester, højskolen, DGI om samarbejde med nordkraft

Frilutfland er svære at komme i kontakt med om en mulig klubaften.

#### **Kontakt til sikkerhedsudvalg (David)**

8 ankerpoints skal laves + 2 skal fikses

Lave mulighed for at lave afspærring når liften er i brug

#### **Kontakt til rutebyggerudvalg (David og Rasmus O)**

Har snart møde igen

Der er 4 rutebygger der hjælper med til Aalborg open og arbejder sammen med den professionelle rutebygger

#### **6. Evaluering af frivilligdag den 20. oktober (5 min) Vibeke**

God dag, der kom mange som gerne vil hjælpe.

Et par stykker var interesseret i webshop/design af klub mech. Malthe og Vibeke tager videre kontakt

En Power washer er i stykker, vi burde købe en ny.

#### **7. Henvendelse fra Højskolen om betaling af rengøringsartikler (10 min) Vibeke**

I fremtiden vil vi selv stå for vask og håndtering af mopper samt køb af mopper. Indkøb af poser vil vi også selv stå for

Vi kan forslå at der bliver opsat håndblæser i stedet for håndklædepapir

Regning fra højskole skal i fremtiden være mere specifik og der skal være forklaring/beviser for priser og forbrug

Vibeke går tilbage til højskolen

#### **8. Opdatering omkring egen lift og beslutning om, hvad leje af skur og køb liften må koste. (10 min.)**

Vi kan starte med at bygge et skur per 1. jan. Pris fra Højskolen med en leje på 300 kr om måneden.

Jens kigger på køb af lift. 100.000 for indkøb af lift og etablering af skur

#### **9. Migrering af Email til Microsoft (10 min) Thomas**

Godkendt af bestyrelsen

#### **10. Oprettelse af post til forplejning mm. til festudvalget i budget (5 min) Thomas**

2000kr til forplejning mm. Er godkendt af bestyrelsen

#### **11. Henvendelse fra Stefan om billeder og PR.**

Noget nyt her? (5 min) Vibeke/Camilla

Dato aftalt.

#### **12. Aalborg Open – orientering samt det sidste praktiske (10 min) Rasmus O**

Diskussion om forskellige præmiere til vindere af konkurrence

Dommerkursus bliver afviklet inden Aalborg open af 3 kommende dommer.

Hvid frivillige t-shirt til alle de frivillige

Camilla laver opsalg om manglende fotograf

Aalborg Klatreklub

Mødereferat,

Side 5

**13. Evt. (5 min.)**

Vibeke laver Julesoduko d. 14. dec kl. 14

Motoren på moonboard virker ikke. Ny motor skal måske til. David snakker med Per om mulighederne